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КОМПЛЕКТ ПОСТАВКИ

Гарнитура Tusq

Микрофон на штанге

Амбушюры

Чехол

СИСТЕМНЫЕ ТРЕБОВАНИЯ / 
СОВМЕСТИМОСТЬ

Мобильные устройства
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PlayStation

Xbox
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ОБЗОР ПРОДУКТА НАСТРОЙКА

1 Крепление за ухом

2 Разъем микрофона

3 Микрофон на штанге

4 Амбушюры (S, M, L)

5 Разъем для наушников 
3,5 мм

6 Встроенный микро-
фон

7 Переключатель для от-
ключения микрофона

8 Кнопка мультимедиа

9 Чехол

аксессуары и запчасти можно найти на  
сайте steelseries.com/gaming-accessories

Подключите разъем для наушников 3,5 мм 5  к 
любой игровой платформе для полной поддержки 
игрового режима и чата.
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МИКРОФОН АМБУШЮРЫ

Выберите наиболее подходящие по размеру 
амбушюры 4  из 3-х доступных вариантов.

Чтобы надеть амбушюры, осторожно 
натяните их на корпус звуковода наушника, 
пока они не будут полностью надеты.

Подключите микрофон на штанге 3  к 
разъему микрофона 2  на левом наушнике.

При подключении гарнитура автоматически 
переключается на микрофон на штанге.
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НОРМАТИВНЫЙ

EUROPE – EU DECLARATION OF CONFORMITY

Hereby, SteelSeries ApS. declares that the equipment which is compliance with directive RoHS 2.0 (2015/863/EU), 
EMC Directive (2014/30/EU), and LVD (2014/35/EU) which are issued by the Commission of the European Community.

The full text of the EU declaration of conformity is available at the following internet address: www.steelseries.com

SteelSeries ApS. hereby confirms, to date, based on the feedback from our suppliers indicates that our products shipping 
to the EU territory comply with REACH (Registration, Evaluation, Authorization, and Restriction of Chemicals - (EC) 
1907/2006) compliance program. We are fully committed to offering REACH compliance on the products and posting 
accurate REACH compliance status for the all of products.  

Operating Temperature: 0 to + 40 °C

WEEE

This product must not be disposed of with your other household waste or treat them in compliance with the local 
regulations or contact your local city office, your household waste disposal service or the shop where you purchased 
the product.

High Sound Pressure

“To prevent possible hearing damage, do not listen at high volume levels for long period.” 

《废弃电器电子产品回收处理管理条例》提示性说明
为了更好地关爱及保护地球，当用户不再需要此产品或产品寿命终止时，请遵守国家废弃电器电子产品回收处理相关法
律法规，将其交给当地具有国家认可的回收处理资质的厂商进行回收处理。

该电子电气产品含有某些有害物质，在环保使用期限内可以放心使用，超过环保使用期限之后则应该进入回收循环系统。

根据中国大陆《电子电气产品有害物质限制使用标识要求》，
以下部分列出了产品中可能包含的有害物质的名称和含量:

零部件名称

有害物质

鉛
(Pb)

汞
(Hg)

鎘
(Cd)

六價鉻
(Cr6+)

多溴聯苯
(PBB)

多溴二苯醚
(PBDE)

电路板组件 〇 〇 〇 〇 〇

其他线材 〇 〇 〇 〇 〇

*：电路板组件包括印刷电路板及其构成的零部件，如电阻、电容、集成电路、连接器等。

本表格依据SJ/T 11364的规定编制。
〇：表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在 GB/T 26572规定的限量要求以下。

：表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出GB/T 26572规定的限量要求；
上表中打“X”的部件，应功能需要，部分有害物质含量超出GB/T 26572规定的限量要求， 
但是符合欧盟RoHS法规要求(属于豁免部分)。

Product Name: (產品名稱/产品名称):Headset (耳機/耳机)

Model No. (型號/型号): HS-00029

Rated (規格/规格): 3.5mm Audio Plug

Made in China 中國製造/中国制造
More information and support from www.steelseries.com



Узнайте больше на steelseries.com


